
 
Datum: 14. 2. 2014 

 
 
 

Zadeva: Zapisnik 2010-14  seje Komisije za alpinizem, ki je bila  v torek 28. januarja 2014, ob 17. uri  
v prostorih Planinske zveze Slovenije, Dvorakova 9, Ljubljana. 
 
Prisotni: Miha Habjan , Matej Kladnik in Jasna Pečjak , 
Ostali prisotni : Matjaž Šerkezi, Tone Škarja , Nejc Pozvek,  Mark Prezelj 
Opravičeni: Rok Dečman, Alen Marinovič 
 
DNEVNI RED: 
1. Pregled zapisnika zadnje seje. 
2. Poročilo o delu med sejama. 
3. Finance 2013 - stanje, finance 2014. 
4. SMAR 
5. Razno 
 
Ad 1) 
Na zapisnik ni bilo pripomb. Realizirane so vse točke zapisnika razen finančnega plana, ki ga bomo 
pripravili šele po objavi rezultatov razpisov, ko bo znana višina odobrenih sredstev za alpinizem. 
Sklep  2010-15.1.1 
Zapisnik je soglasno sprejet. 
 
Ad 2) 
Razglasitev naj alpinistk in alpinistov bo v sklopu Festivala gorniškega filma konec februarja 
(26.2.2014)., istočasno bo 10 minut posvečenih zaključku obeleževanja 120 letnice SPD/PZS. 
 
Sklep 2010-15.2.1 
Izbor naj alpinistov in oceno 2013 sezone bo pripravil Miha Habjan, zadnji rok za gradivo je 10. 
februar. 
 
Sklep 2010-15.2.2 
Poročilo za leto 2013 in plan dela za leti 2014 in 2015 se pošljejo Mateju Planku. 
 
Sklep 2010-15.2.3 
Do sredine februarja je treba objaviti razpis za kvalitetne vzpone, v katerem je treba jasno povedati, 
da pričakujemo sredstva šele konec marca in do takrat izplačil ne bo. 
 
 
Sklep 2010-15.2.4 
KA nabavi dve plezalni vrvi v vrednosti 150 EUR za vrv za Tadeja Debevca in Roka Blagusa. 
 
Ugotovitev: 
Višina prispevka kandidatov za izpite za alpiniste in nadomestila AI  ni bila določena, sklep ni bil 
realiziran. 
 



 
 

Usposabljanje: Tomu Česnu poteče mandat.V kratkem bodo objavljeni razpisi za izpite za alpiniste, 
AI-je in licenčni seminar. 
 
Sklep 2010-15.2.6  
Miha se bo pozanimal pri Tomu in Aljažu, kdaj bo razpis za izpite za alpinistične inštruktorje. 
 
Sklep 2010-15.2.7 
Naslednja seja KA bo 24.februarja in do takrat bosta Miha in Matej pripravila okvirni finančni načrt in 
predloge za višino kotizacije in nadomestil za izpite 
 
Ad 3) 
Do objave rezultatov razpisov se bo pripravil samo okvirni plan porabe za leto 2014, Zbor načelnikov 
pa lahko skličemo šele aprila, ko bo pripravljen finančni plan, ki bo temeljil na odobrenih sredstvih. 
 
Ad 4) 
SMAR 
Mark Prezelj je podal kratko poročilo o ustanovitvi SMAR in začetnih težavah z izborom alpinistov 
starih od 24 do 25 let. Skupina se je morala iz posameznikov oblikovati in preoblikovati v nekaj 
novega in učinkovitega ne samo na plezalskem področju ampak tudi širše. 
Izmenjava z Japonsko je bila zelo koristna. 
 
Sklep 2010-15.4.1 
KA bo do pomladi poskusila poiskati nove perspektivne člane za SMAR, saj je treba reprezentanco 
pomladiti. 
 
Neuradni kandidati so: Marko Mavhar, Janez Svoljšak, Klemen Žumer, Rok Kurinčič, Mrak, Balažic, 
Boštjan Mikuž 
 
Ad 5) 
a. Načelnik odsekov so bili povabljeni, da predlagajo kandidate za novo KA, odziva ni bilo. 
 
b. Akcije: na razpis je prišlo 12 prijav, prepozne prijave so bile zavrnjene. 
Za razdelitev sredstev in ovrednotenje akcij je predlagana ekspertna skupina: 
Tone Škarja, Andrej Štremfelj, Andrej in Tanja Grmovšek, Urban Golob, Matjaž Jeran, ki ji bosta do 3. 
februarja Miha in Matej poslala predlog , odgovor skupine pa naj bi bil pripravljen do 10.februarja. 
 
Seja je bila končana ob 19. uri. 
 
Zapisala : Jasna Pečjak 

Miha Habjan, načelnik KA PZS 


